



勞 動 部

技管字第1141500259號

技 術 士 技 能 檢 定 評 鑑 合 格 證 書

術科測試場地及機具設備 查 崇仁醫護管理專科學校(嘉義校區)

技術士技能檢定 美容職類 乙、丙 級術科場地及機具設備於民國114年02月10日經勞動部勞動力發展署技能檢定中心評鑑合格

檢定崗位數：乙級48人、丙級48人

單位地址：嘉義市盧厝里紅毛埤217號

場地地址：嘉義市盧厝里紅毛埤217號 (第一、二試場：教學大樓2樓彩妝造型專業教室；第三試場：教學大樓2樓美膚美體專業教室；第四試場：教學大樓2樓多功能專業教室)

有效期限：民國114年02月24日 至 民國119年02月23日

此證

File NO.:ji-guan-zih-1141500259

Certificate of Qualified Site, Machinery and Equipment of Skills Certification

Chung Jen College of Nursing, Health Science and Management

This is to certify that the test site, machinery and equipment of skills certification on skill category of Beauty Therapy Class BC have passed the evaluation conducted by Skill Evaluation Center of Workforce Development Agency, Ministry of Labor on February 10, 2025

Number of Workstations: 48 persons of Class B, 48 persons of Class C

Address of the Site: No. 217, Hongmaopi, East Dist., Chiayi City

Expiration Date: February 23, 2030

部長洪申翰



中 華 民 國 114 年 02 月 24 日

Serial No.: 1130746